
IZJEMNO VELIK SISTEM

Marko Bulc obiskal
Mercator - KIT

Konec preteklega meseca je
bll predsednik Gospodarske
zbornice Slovenije Marko
Bulc na delovnem obisku v
SOZD Mercator-KIT. Ogledal
si je največje slovensko skta-
dtšče veleprodaje v Blagov-
nem centru in nato še proiz-
vodnjo Mercator Ljubijanskih
mlekarn, kjer se je zadržal
daljši čas in s predstavniki
sozda izmenjal mnenja in sta-
tišča o perefii gospodarskj
problematiki-

Predsednik poslovodnega
odbora SOZD MERCATOR-KIT
Miran Goslar je tovariSu Bulcu
naprej v kratkih črtah orisal
novi sozd, ki bo letos ustvanl
okoli 260 milijard celotnega
prihodka. Ktjub temu, da so
rezuitati sozda v celoti gleda-
no dobri, pa z njimi ne smemo
biti zadovoljni, je bilo rečeno v
razgovoru. Izgube v kmetijskih
organizacijah se iz dneva v
dan vefcajo in so ob polletju
dosegle že 350 milijonov di-
narjev. pri čemer sta največja
Izgubarja prav delovni organi-
zaciji M-Ljubljanske mlekarne
in KG Kočevje.

Družbene vzpodbude ne za-
dofičajo za sanacijo stanja, ki
je le posledica nesorazmerja
cen kmetijskih pridelkov s ce-
nami repromaterialov in ener-
gije. Vsaka krava na družbe-
nem posestvu letno prispeva k
izgubam 120.000 dinarjev, za-
to so se v delovnih organizaci-
jah odločili, da bodo morali
zmanjšati osnovno čredo
molznic.

Kaj bo to pomenilo zanje in
za celotno družbo si nihče na-
tanko ne predstavlja, kajti, če
si bi, potem bi bila družbena
pomoč hitrejSa in bolj učinko-
vita.

Ne gre le za to, da bomo
namolzli manj mleka in imeli
manj telet! Gre za to, da so
prav družbene farme vzpod-
bujevalci hitrejšega razvoja
govedoreje pri nas in da njim
slede tudt zasebni rejcf, kl v
zadnjem času oddajajo več
mleka, kot poprej.

Prot. dr. France Kervina, di-
rektor Mercator-Ljubljanskfh
mlekarn, pa je opozoril tudi na
izsiljevanje monopolista Tipo-
plastike iz Gomjega Milanov-
ca in DO Petrol, ki izkoriščata
svoj monopolni poiožaj za do-
seganje višjih cen, kar postaja
za miekarje nevzdržno.

Razen o kmetljski proble-
matlki so na sestanku sprego-
vorill tudt o trgovtni in izvozu,
ki v sozdu MERCATOR-KIT
nekoliko zaostaja za planom,
predvsem zaradi zmanjšanih
potreb Iraka, ki je bil prejšnja
leta njihov največji odjemalec

Predsednik gospodarske
zbornice Slovenije Marko
Bulc je v zaključnem govoru
poudaril, da je SOZD MERCA-
TOR-KIT izjemno velik sistem,
ne le v Sfoveniji ampak tudi v
okvirih Jugoslavije. Prav zato
bo potrebno upoštevati pri na-
črtovanju razvoja njegovo
mnenje, ki je morda doslej bi-
lo prevečkrat preslišano. Zla-

sti na področju trgovine bi
Mercator moral biti glasnejši,
saj je vsaka peta trgovina v re-
publiki njegova.

»Vendar pa vaS sistem ne
sme delovati kol lepljenka am-
pak kot celota, kot sistem. Le
tako boste lahko uresničevali
svoje skupne cilje. ki niso le
vaši,« je nadaljeval Bulc in
dodal:

•Za kmetijstvo in trgovino je
značilno, da so si ju vedno la-
stili župani, se pravi da so
vedno prevladovali lokalni in-
teresi. To nas je doslej ze veli-
ko stafo. Če pa hočemo imeti
tak sistem, kot smo si ga za-
mislili, bomo morali na kratko
opraviti z zaplotništvom, loka-
lizmi in drobnjakarstvom.
SOZD ne sme biti le direktor.
fikus in tajnica ampak mnogo
več. Tu se mora kovati strate-
gija razvoja in pianiranja, stra-
tegija trženja, tu se morajo
koncentrirati vse finance. Tudi
informacijski sistem je eden
izmed njegovih temeljnih ste-
brov, enako kot strategija ka-
drov. To pa pomeni, da je po-
trebno ostro naslopiti proti za-
ptranju za občinske plotove,
pri čemer vam bo Gospodar-
ska zbornica vedno stala ob
strani «

Marko Bulc je nato opozoril
Še na nekatere neizkoriščene
možnosti kot je denimo kmeč-
ki turizem, dotaknil pa se je
tudi perečih vprašanj trgovske
dejavnosti.
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